



选择答复

1. 登入“HCPSS 联系 (HCPSS Connect)”。您可以在 HCPSS 网站上找到“HCPSS 联系”的链接：
<https://www.hcss.org/connect/>

2. 在主页左边的面板中点击“更多选项 (家庭档案 / 成绩单 / 等) [More Options (Family File/Report Cards/etc.)]”。

注意: 如果您是用移动设备并且只能看见图标, 请选择图标按钮:



3. 点击网页中部的“2023-2024 交通选择 (Transportation Selection)”链接, 便会出现“强制校车要求程序 (Mandatory Transportation Request Process)”网页。

4. 选择答复。如果您的孩子会乘坐校车, 请选择“对 (Yes)” ; 如果您的孩子不会乘坐校车, 则选择“不 (No)”。

5. 勾选适当的方框, 表明您的孩子会在上午和 / 或下午乘坐校车。您的选择会被自动储存下来。

6. 从“选择学生 (Select Student)”下拉式菜单中选择另一个孩子, 以此为每一个孩子作出回答。

Student Name:	Date of Birth:	Next School:	Next Grade:	Student ID:
Smith, Mary	10/5/2012	Hammond Elementary School	05	999146789

My child will access the bus to Hammond Elementary School. Yes

My child will ride the bus to school in the morning.

My child will ride the bus from school in the afternoon.

Last Changed: 03/22/23 3:26:00 PM

- For the upcoming school year (2023-2024) HCPSS is requiring parents to answer whether their student will ride a bus to/from their school. This request will result in more efficient and agile transportation operations by providing the Office of Student Transportation accurate ridership data. Basic eligibility requirements are below, but please access [Policy 5200](#) for more information.
- Eligibility: Please note, parents with a student who has transportation provided as part of an IEP or 504 will NOT be affected as eligibility for special needs transportation is determined as part of a separate IEP/504 process.
- Students must attend their home school based on their residence. Students attending a school other than their home school are not eligible for bus service.
- Please note, income eligible pre-K students who attend an overflow site, and students marked as redistricting exempted will be offered bus service if requested.
- Please see the [HCPSS Transportation Home Page](#) for further information.

注意: 如果您的孩子不符合乘坐校车的条件, 您会收到以下信息:

This student resides in a non-transported area and is ineligible for bus service to Hammond Elementary School.

(该生住在无校车区, 不符合乘坐校车来 Hammond 小学的条件。)